



Dr. Klaus Dieter Gronwald

Graduated from Leibniz University of Hanover, Germany, with a Masters and Ph.D. in Physics. Current role: Vice President and Country Manager Germany at Mahindra Satyam, contributing 28 years of experience in IT-Industry, developing global, multinational, multi-cultural programs and businesses in Europe, APAC, and the U.S. for global companies including Oracle and SAP as well as start-up companies and SMEs in the U.S. and Switzerland. Participating in the foundation of the Swiss University of Applied Sciences system as board member of a new founded university adding 15 years of experience as university lecturer in IT, manufacturing and business, teaching CAD theory, ERP methodologies, Global Sourcing, Advanced Shared Services, and Productized Services models. For the last 9 years developing new global sourcing strategies, delivery concepts and new businesses for IT- and Engineering Services for two of the top India based global service providers, Wipro and Mahindra Satyam.

Dr. Klaus Dieter Gronwald

Diplom und Promotion in Physik an der Leibniz Universität in Hannover. Aktuelle Position: Vice President und Country Manager Germany bei Mahindra Satyam mit 28 Jahren Erfahrung in der Informationstechnologie, in der Entwicklung von multinationalen, multikulturellen Programmen und Geschäftsmodellen in Europa, Asien und den USA für Weltunternehmen wie Oracle und SAP, ebenso für Start-Ups und mittelständische Unternehmen in den USA und der Schweiz. Aktive Beteiligung an der Gründung des Fachhochschulsystems in der Schweiz u.a. als Mitglied der Schulleitung einer neugegründeten Fachhochschule mit 15 Jahren Lehrerfahrung im Hochschulbereich auf den Gebieten CAD-Theorie, ERP-Methoden, Global Sourcing, Advanced Shared Services und Productized Services. In den letzten 9 Jahren Entwicklung von Global Sourcing Strategien, Liefermodellen und neuen Geschäftsmodellen für Informatik- und Ingenieursdienstleistungen für zwei der weltweit führenden indischen Dienstleistungsunternehmen, Wipro und Mahindra Satyam.